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Basketbal

Ženy znovu zastaveny v semifinále
...a blíž k historickému úspěchu se blíží ženská reprezentace 3x3 na turnajích Women's Series. Čtveřice Alžběta Levínská, Petra Malíková, Anna Rylichová a
Karolína Šotolová o víkendu v ázerbajdžánské Gubě znovu sahala po účasti ve finále této nejprestižnější ženské série turnajů.

Při osmi...
cbf.cz | 24.07.2024 | autor: Autor: | URL

Judo

Olympijské hry začaly, oheň v Paříži zapálili atletka Pérecová a judista Riner
...pouť 85 lodí se sportovci po Seině. Českými vlajkonoši byli mistryně světa v lukostřelbě Marie Horáčková a dvojnásobný olympijský šampion v judu Lukáš
Krpálek. Na pozvání francouzského prezidenta Emmanuela Macrona se zahájení zúčastnil i předseda vlády Petr Fiala. "Byl to krásný pocit na lodi...
tyden.cz | 27.07.2024 | rubrika: Sport | autor: ČTK | URL

Kanoistika - slalom

Galušková v slzách: Extrémně to bolí
...– Scházely jí tři brány a mohla být ve finále. Kajakářka na divoké vodě Antonie Galušková ale třetí bránu od konce ve své semifinálové olympijské jízdě
neprojela dostala 50 trestných sekund a to byl konec jejích nadějí. Nepomohl ani dotaz české výpravy u rozhodčích. „Zjistili, že tam kus hlavy...
Sport | 29.07.2024 | rubrika: OH 2024 | autor: (nit) | N1

Parasport

Fenomenální úspěch Čechů na MS atletiky neslyšících!
...mistrovství světa neslyšících se za Českou republiku zúčastnili pouze dva naši reprezentanti - Lenka Matoušková a Dalibor Ťulák. Přesto předvedli skvělé
výsledky a přivezli nejcennější kovy. Facebook Twitter Messenger Messenger WhatsApp Sdílet prostřednictvím e-mailu 0 MS Mistrovství...
tichezpravy.cz | 26.07.2024 | URL

Plavání

Debutant Knedla má za sebou životní den
...svou premiéru pod pěti kruhy nikdy nezapomene. Devatenáctiletý plavec Miroslav Knedla zvládl nedělní rozplavby na 100 metrů znak a večer zažil atmosféru
olympijského semifinále. Nakonec časem 53,44 obsadil dělené dvanácté místo. Knedla si vedl skvěle a na obrátce v polovině trati dokonce vedl....
Právo | 29.07.2024 | rubrika: Olympijské hry | autor: Jiří Lizec | N1

Seemanová je po třech letech znovu v olympijském finále na kraulové dvoustovce
Barbora Seemanová postoupila na olympijských hrách v Paříži do finále kraulařské dvoustovky a v pondělí může vylepšit šesté místo z Tokia. V semifinále své
hlavní trati zaplavala česká reprezentantka čas 1:56,06 a postoupila jako šestá. Naopak znakař Miroslav Knedla se do finále stovky...
tyden.cz | 29.07.2024 | rubrika: Sport | autor: ČTK | URL

Šerm

Jurka nestačil na světovou jedničku
... Olomoucký šermíř Jakub Jurka v individuální olympijské soutěži v kordu neuspěl. Na rozdíl od olympiády v Tokiu zvládl první zápas, v němž včera porazil
Egypťana Mohsena 15:8, následně ovšem podlehl světové jedničce Siklosimu z Maďarska 5:15. V pátek se koná týmová soutěž, v níž Jurka povede trio...
Mladá fronta DNES | 29.07.2024 | rubrika: Kraj Olomoucký | autor: (hvl) | N1
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Perušič se Schweinerem začali pod Eiffelovkou vítězně, Hermannová se Štochlovou mistryně světa
nezaskočily
Ondřej Perušič s Davidem Schweinerem zahájili olympijský turnaj výhrou 2:0 nad kanadským párem Samuel Schachter, Daniel Dearing. Méně úspěšné byly
Barbora Hermannová s Marií-Sárou Štochlovou, které na hřišti pod Eiffelovou věží nestačily ve dvou setech na Američanky Kelly Chengovou se Sarou...
sport.ceskatelevize.cz | 28.07.2024 | URL

Tenis

Krejčíková po boji postoupila, dál jdou i Macháč s Menšíkem. Tři Češky končí
...Č'-čena 6:2, 4:6, 6:2 a Menšík si poradil s Alexanderem Ševčenkem z Kazachstánu 6:3, 6:4.

Neuspěla loňská finalistka Roland Garros Karolína Muchová, která podlehla nasazené šestnáctce Leylah Fernandezové z Kanady 1:6, 6:4, 2:6. Ve dvouhře
dohrála také Kateřina Siniaková, s domácí...
isport.cz | 28.07.2024 | rubrika: Tenis na LOH 2024 | autor: iSport.cz | URL

Plné znění

Basketbal

Ženy znovu zastaveny v semifinále
cbf.cz | 24.07.2024 | autor: Autor: | URL

Blíž a blíž k historickému úspěchu se blíží ženská reprezentace 3x3 na turnajích Women's Series. Čtveřice Alžběta Levínská, Petra Malíková, Anna Rylichová a
Karolína Šotolová o víkendu v ázerbajdžánské Gubě znovu sahala po účasti ve finále této nejprestižnější ženské série turnajů.

Při osmi účastnících tohoto turnaje tentokrát Češky naskočily ve čtyřčlenné základní skupině. Z té české ale hned vypadl nedorazivší Írán, takže Češky měly
jedno místo jisté. V prvním utkání navíc přehrály Filipíny 16:9, když se sedmi body blýskla Petra Malíková, na sérii od stavu 4:3 pro Filipíny se ale podílela bodově
celá čtveřice. Čtyři body přidala Levínská, tři Rylichová a dva Šotolová. Ani devět bodů Malíkové pak nestačilo na výhru nad německým týmem Düsseldorf
ZOOS, který hrál pouze se třemi hráčkami bez střídání, přesto zvítězil po českém střeleckém trápení 18:12. 
I tak ale postoupily Češky z druhého místa do play off a ve čtvrtfinále šly v neděli odpoledne do souboje s čínskou reprezentací U24. Český tým podal skvělý
defenzivní výkon a opřený o osm bodů Levínské vybojoval výhru 14:9 a postup do semifinále. Od stavu 4:4 český výběr mírně odskočil a zejména díky přesné
Levínské si dokázal udržovat těsné vedení až do závěru. To posunulo český výběr do semifinále proti Austrálii, která na turnaj dorazila v plné přípravě na blížící
se olympijský turnaj. Češky byly bohužel od začátku pozadu a po pěti minutách prohrávaly 2:7. Pak přišlo malé zlepšení a Malíková snižovala střelou z dálky na
6:9. Poslední šanci vykřesala dvěma dvojkami Karolína Šotolová, když stáhla rozdíl na 10:14, ale pak už v posledních dvou minutách skórovaly jen Australanky
a zvítězily 17:10. Austrálie nakonec celý turnaj vyhrála. 

Judo

Olympijské hry začaly, oheň v Paříži zapálili atletka Pérecová a judista Riner
tyden.cz | 27.07.2024 | rubrika: Sport | autor: ČTK | URL

V Paříži v pátek začaly XXXIII. letní olympijské hry. Oficiálně je zahájil francouzský prezident Emmanuel Macron protokolem předepsanou větou. Olympijský oheň
poté společně zapálili bývalá atletka Marie-José Pérecová a judista Teddy Riner. Součástí slavnostního ceremoniálu, který se odehrál v místy hustém dešti, byla i
netradiční šestikilometrová pouť 85 lodí se sportovci po Seině.

Českými vlajkonoši byli mistryně světa v lukostřelbě Marie Horáčková a dvojnásobný olympijský šampion v judu Lukáš Krpálek. Na pozvání francouzského
prezidenta Emmanuela Macrona se zahájení zúčastnil i předseda vlády Petr Fiala.

"Byl to krásný pocit na lodi být. Myslím, že na nás dýchla atmosféra, že jsme fakt tady na olympiádě. Trošku nám to pokazil déšť, i ta vlajka potom byla hrozně
těžká. Byla jsem ráda, že to tam Lukáš pevnou rukou držel," řekla novinářům Horáčková. "Přestože počasí moc nevyšlo a celou dobu nám propršelo, tak jsme si
to i tak užili," doplnil Krpálek.

Návrhář Jan Černý byl nadšený z toho, jak nástupová kolekce s výrazným kabátem při slavnostním zahájení vypadala. "Přesně se stalo všechno, co se mělo stát.
Je to prostě neuvěřitelné. Dvacet minut před tím, než jsme vyjeli na Seinu, vyšel článek v Time magazínu, že jsme mezi nejlepšími kolekcemi na světě. Ta euforie
je prostě obrovská. Fakt se mi potvrdilo, že kolekce, které jsou výraznější, fungujou na tu dálku líp. Když jste na řece a snímá vás kamera ze břehu, tak jste fakt
zdaleka. A s tím jsem počítal," rozplýval se.

Na přenesení ohně z Trocadéra, kde Macron hry zahájil, do Tuilerijské zahrady poblíž Louvru se podílely nejen francouzské sportovní osobnosti. Na člunu
například vezli pochodeň Španěl Rafael Nadal, Američané Serena Williamsová a Carl Lewis či Rumunka Nadia Comaneciová.

Ještě před Macronem promluvili na pódiu ve tvaru Eiffelovy věže předseda organizačního výboru her Tony Estanguet a prezident Mezinárodního olympijského
výboru (MOV) Thomas Bach. Na závěr čtyřhodinového programu vystoupila vážně nemocná kanadská zpěvačka Céline Dion s písní Edith Piaf.

Jako první se na řeku vydali Řekové, loď se zhruba třemi desítkami českých sportovců a celkem osmdesátičlennou delegací vyplula jako 75. v pořadí. Výpravy s
výjimkou ruské a běloruské, které MOV kvůli válečné agresi na Ukrajině z defilé vyloučil, se poté shromáždily na Trocadéru. Řada sportovců ale vzhledem k
počasí odešla ještě před koncem slavnosti. Na Trocadéru nebyla s výjimkou čestné tribuny žádná krytá místa, diváci i žurnalisté hodiny mokli.

Ceremoniál mělo na březích Seiny sledovat původně 600 tisíc lidí, organizátoři počet snížili zhruba na polovinu. Na bezpečnost dohlíželo 30 tisíc policistů a
četníků, posílených o 15 tisíc vojáků. Mimo stadion se zahajovací ceremoniál konal poprvé v historii. Defilé výprav organizátoři prokládali kulturními
vystoupeními, jako první se představila americká zpěvačka Lady Gaga.

Následovaly například kankánové tanečnice, francouzská metalová skupina Gojira, jež vystoupila s pěvkyní švýcarského původu Marinou Viottiovou, či místní
rapper Rim'K. Umělecký ředitel programu Thomas Jolly připomněl i slavné postavy a momenty z francouzské historie.

Defilé lodí po Seině uzavřeli pořadatelé příštích letních olympijských her Australané a Američané, jako poslední pluli domácí Francouzi. Všechny tři závěrečné
početné výpravy měly stejně jako Češi k dispozici samostatnou loď, zatímco některé jiné se o plavidlo dělily. K vidění byly velké lodě, ale i malé čluny, které
převážely samostatně malé výpravy.

Hry v Paříži, jež hostí olympiádu potřetí po letech 1900 a 1924, potrvají do 11. srpna. Během 16 soutěžních dnů bude přes 10.500 sportovců usilovat o některou
z 329 medailových sad. V české výpravě je 111 sportovců, kteří budou obhajovat jedenáct medailí z Tokia.
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Kanoistika - slalom

Galušková v slzách: Extrémně to bolí
Sport | 29.07.2024 | rubrika: OH 2024 | autor: (nit) | N1

VAIRES-SUR-MARNE – Scházely jí tři brány a mohla být ve finále. Kajakářka na divoké vodě Antonie Galušková ale třetí bránu od konce ve své semifinálové
olympijské jízdě neprojela dostala 50 trestných sekund a to byl konec jejích nadějí. Nepomohl ani dotaz české výpravy u rozhodčích. „Zjistili, že tam kus hlavy
nebyl,“ povzdechla si Galušková. 
Nejdřív to byl pořádný adrenalin, ten pak ale rychle opadl Rozhodčí u videa našli důkaz, že Antonie Galušková nešťastnou branku 21 neprojela a místo finále
pro ni olympijský závod na slalomové trati ve Vaires-sur-Marne skončil symbolickým jednadvacátým místem. 

Věděla jste o tom, že jste branku minula? 

„Popravdě jsem si myslela, že tam jsem, protože takhle těsné průjezdy v trénincích jezdíme a z videa, co máme my, není úplně jednoduché posoudit, jestli jsem
tam byla, nebo ne. To spíš mám z vlastní zkušenosti. Myslela jsem si, že tam jsem. Ale rozhodčí mají tolik záběrů, že zjistili, že tam o nějaký milimetr nejsem, a
dali mi padesátivteřinovou penalizaci. 

“ Takže byl v cíli pro vás šok, když jste na tabuli viděla padesátku? 

„Věřila jsem, že se to ještě odmaže. Přece jenom, naděje umírá poslední, tak to prostě je. Ale v ten moment nešlo dělat nic, nejde vrátit čas. 

“ Zkoušel český tým podat protest? 

„Jo, náš trenér podal dotaz, aby to video rozhodčí přezkoumali, což udělali a zjistili, že tam kus hlavy nebyl… 

“ Proč byl průjezd branky tak těsný? Riskovala jste, protože jste si nebyla jistá svou pozicí? 

„Věděla jsem, že mi to nahoře oproti soupeřkám úplně neklouzalo. Bylo mi jasné, že čas dokážu dohnat jenom tím, když dole zariskuju a pojedu tuto vyjížděčku
natěsno, což jsem udělala. Asi bych to jinak neudělala, protože kdybych to jela na jistotu, tak se nedostanu do finále. 

“ V horní části trati jste ztrácela ve válcích. Cítila jste, že vám to tak nejede? 

„Trať je obecně spíš těžší. Spousta holek tam měla problémy, taky je to podrželo, nejsem jediná. Tím, že máme opravdu muší váhu a nemáme takovou sílu jako
kajakáři, tak je pro nás docela náročné to hladce přeskočit. Takže se s tím trošku pereme. 

“ Kolik centimetrů či milimetrů podle vás scházelo? 

„Ty milimetry bych napočítala asi na jedné ruce… 

“ Tím víc to zamrzí? 

„Tak to víte, že to bolí. Bolí to extrémně. Už jsem to tady probrečela a teďka asi budu brečet znova. Prostě to ze sebe musím dostat, abych se mohla soustředit
na zbytek sezony, ale nic to nemění na tom, že to byla skvělá zkušenost a další motivace k tomu bojovat třeba o LA. 

“ Navíc, tahle olympiáda pro vás ještě nekončí… 

„Jo, kayakcross je pro mě spíš doplňková disciplína. Pošlu to tam tak jako tak, ale moje očekávání jsou rozhodně menší než ve slalomu, protože jsem na to skoro
vlastně netrénovala. 

“ Je pro vás olympiáda stejný závod jako každý jiný, nebo je přece jenom v něčem těžší? 

„Řekla bych, že je to těžší trošku mentálně udržet, protože jedete před hodně lidmi. Bylo tady plus minus dvanáct tisíc lidí, což při běžných závodech nikde není.
Obecně, řekne se olympiáda, je kolem toho hrozný haló. Já jsem se snažila načerpat co nejvíc zkušeností, což si myslím, že se mi povedlo. Mrzí mě, že se
nepodívám do finále, protože to teprv bude opravdová show.“
vodní slalom v číslech Ženy: K1: 1. Foxová (Austr.) 96,08 (0 tr. sekund), 2. Zwoliňská (Pol.) -1,45 (0), 3. Woodsová (Brit.) -2,86 (0), 4. Satilaová (Braz.) -4,61
(0), 5. Hornová (It.) -5,35 (0), 6. Prigentová (Fr.) -5,59 (2), .v semifinále 21. A. GALUŠKOVÁ.

Parasport

Fenomenální úspěch Čechů na MS atletiky neslyšících!
tichezpravy.cz | 26.07.2024 | URL

Letošního mistrovství světa neslyšících se za Českou republiku zúčastnili pouze dva naši reprezentanti - Lenka Matoušková a Dalibor Ťulák. Přesto předvedli
skvělé výsledky a přivezli nejcennější kovy.
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Mistrovství světa neslyšících v atletice juniorů a dospělých se konalo od 14. do 23. července 2024 ve městě Tchaj-pej na Tchaj-wanu. České barvy zde
reprezentovali Dalibor Ťulák a Lenka Matoušková. Dalibor nastoupil jak do juniorské, tak i do dospělé soutěže v disciplínách běh na 400 m a 800 m. Lenka
Matoušková se na MS zúčastnila hodu diskem a hodu kladivem. 
Naši reprezentanti Lenka Matoušková a Dalibor Ťulák (Foto: Facebook.com, Česká atletika neslyšících) 
Skvělý výkon našeho juniora 
Dalibor Ťulák je v životní formě, což předvedl již na několika českých i mezinárodních juniorských soutěžích. Dokonce hravě poráží i slyšící soupeře. Skvělý
výkon ukázal i na juniorském mistrovství světa. Na trati 400 m si s velkým náskokem doběhl v čase 50,50 sekund pro první zlatou medaili. Ani na své oblíbené
trati na 800 m neměl rovnocenného soupeře a získal tak druhou zlatou medaili pro Českou republiku. Dalibor nastoupil i do závodů dospělých. Běhu na 400 m se
sice zúčastnil, ale ze zdravotních důvodů ho nedokončil. Později nastoupil do závodu na 800 m jako nejmladší finalista a ukázal, že je rovnocenným soupeřem
starším a zkušenějším závodníkům. Doběhl na parádním třetím místě a získal bronzovou medaili! 
Dalibor Ťulák nechává soupeře daleko za sebou (Foto: Facebook.com, Česká atletika neslyšících) 
Dalibor Ťulák v cíli závodu (Foto: Facebook.com, Česká atletika neslyšících) 
Hod diskem a hod kladivem 
Lenka Matoušková na šampionátu opět předvedla, že patří mezi nejlepší neslyšící atletky. Již řadu let nemá ve své disciplíně hod diskem konkurenci a
pravidelně ze soutěží přiváží nejcennější kovy. Jinak tomu nebylo ani na letošním mistrovství světa, kde výkonem 46,39 m bez problémů překonala všechny své
soupeřky a získala zaslouženě zlatou medaili. Vyzkoušela si také disciplínu hod kladivem, kde skončila na krásném 4. místě. 
Lenka Matoušková zaslouženě vyhrála i na letošním MS (Foto: Facebook.com, Česká atletika neslyšících) 
Dvojnásobná deaflympijská vítězka nemá dosud přemožitelku (Foto: Facebook.com, Česká atletika neslyšících) 
Oběma velmi gratulujeme ke skvělým výsledkům a k medailím a děkujeme za reprezentaci! 
Reprezentanti spolu s vedoucím výpravy Lukášem Hoškem (Foto: Facebook.com, Česká atletika neslyšících) 
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Plavání

Debutant Knedla má za sebou životní den
Právo | 29.07.2024 | rubrika: Olympijské hry | autor: Jiří Lizec | N1

Na svou premiéru pod pěti kruhy nikdy nezapomene. Devatenáctiletý plavec Miroslav Knedla zvládl nedělní rozplavby na 100 metrů znak a večer zažil
atmosféru olympijského semifinále. Nakonec časem 53,44 obsadil dělené dvanácté místo. 
Knedla si vedl skvěle a na obrátce v polovině trati dokonce vedl. Zkušenější soupeři v čele se světovým rekordmanem Italem Thomasem Cecconem ho ale v
druhé padesátce předstihli. 
Za osobním a zároveň českým maximem zaostal o 16 setin sekundy a za postupem do osmičlenného finále přibližně půl vteřiny. 
O fous rychleji plaval Knedla v dopoledních rozplavbách, konkrétně dohmátl v čase 53,41. Jak sám popsal, do závodu dal úplně všechno. 

„Musel jsem si sednout na schody, protože se mi točila hlava a začala mě otřesně bolet. Jak jsem se pak procházel, tak u televizního studia jsem si klekl a
vyzvracel se. Snad to nebylo v přenosu. Tohle ke sportu patří,“ smál se. 
Olympijskou premiéru si tak užil na maximum. Pomohla mu i výborná atmosféra v La Défense Areně, tedy stadionu, který běžně slouží ragbistům nebo velkým
koncertům. Pořadatelé ho ale na hry předělali na plavecký bazén s tribunami, kam se vejde přes 15 tisíc diváků. 
Knedla si teď zřejmě odpočine a půjde si užít jiné finálové večery, jak plánoval. A možná po úspěchu dojde řada i na několikrát zmíněné pivo. Po návratu z
Paříže si český teenager s čerstvě složenou maturitou udělá krátké prázdniny a pak ho čeká nová životní cesta. Studijně i plavecky se bude připravovat na
univerzitě v americké Indianě. 
„Kdyby se mi tam náhodou nelíbilo, půjde minimálně o dobrou zkušenost,“ říká Knedla.

Seemanová je po třech letech znovu v olympijském finále na kraulové dvoustovce
tyden.cz | 29.07.2024 | rubrika: Sport | autor: ČTK | URL

Barbora Seemanová postoupila na olympijských hrách v Paříži do finále kraulařské dvoustovky a v pondělí může vylepšit šesté místo z Tokia. V semifinále své
hlavní trati zaplavala česká reprezentantka čas 1:56,06 a postoupila jako šestá. Naopak znakař Miroslav Knedla se do finále stovky nedostal.

Nejrychlejší v semifinále dvoustovky byla obhájkyně prvenství Ariarne Titmusová z Austrálie, která v sobotu vyhrála v Paříži dvojnásobnou trať. Mistryně Evropy
Seemanová na ni ztratila 1,42 sekundy.

Seemanovou její květnový český rekord 1:55,12 z Londýna řadil mezi přihlášenými plavkyněmi na páté místo. V rozplavbě jí bohatě stačil k postupu čas 1:57,02,
v semifinále bezmála o sekundu zrychlila. Prohrála pouze s Američankou Claire Weinsteinovou, v druhém semifinále pak byly rychlejší ještě čtyři soupeřky. Finále
má v pondělí naplánovaný start na 21:41.

Seemanová si cenila toho, že podruhé za sebou postoupila do finále na olympiádě. "Jsem ráda, že to dopadlo a že jsem se tam probojovala. Je to vyplavané za
odměnu," řekla. Ze semifinále se chce pro pondělní večer poučit. "Mohlo to být určitě lepší, jelo se mi to technicky dobře, ale přepálila jsem první půlku. Úkol do
finále je tak, aby se mi to jelo dobře," uvedla v rozhovoru s českými novináři.

Ve finále se pokusí vylepšit šesté místo z Tokia. "Je to určitě super, ale nemám vůbec konec. Teď mě čeká ta nejdůležitější část a to je finále. Já se na to vůbec
teď nesoustředím a budu to hodnotit po tom. Chci plavat osobák, to je určitě sen. Ale určitě síly na finále budou," dodala.

Devatenáctiletý zlínský plavec Knedla obsadil na znakařské stovce 12. místo časem 53,44. V polovině svého semifinále sice obracel v čele, oproti dopolední
rozplavbě ale nakonec zpomalil o tři setiny a na svůj český rekord jich ztratil 16.

Na únorovém světovém šampionátu v Dauhá se Knedla do finále stovky probojoval. Juniorský mistr světa z loňského roku tehdy dohmátl sedmý. Tentokrát mu
k postupu do dalšího velkého finále chybělo 49 setin, potřeboval by plavat pod 53 sekund.

Knedla o tři setiny sekundy zaostal za svým dopoledním výkonem. Opět měl rychlou první padesátku a obracel na prvním místě. "Jelikož jsem neměl co ztratit a
šlo vlastně jen o to překvapit. Myslím si, že vyrovnaný čas z rána, takže jsem spokojený. Sice to ráno bylo příjemnější, ale teď jsem se nepoblil, takže v pohodě,"
připomněl Knedla.

Nakonec dohmátl v prvním semifinále sedmý. "Můžu říct, že jsem v semifinále na olympiádě obracel jako první. Dobrý zážitek. Nevím, kolik byl teda nakonec
postup do finále?" ptal se. Byl to čas 52,95. "Je to škoda, ale samozřejmě jsem spokojený s výkonem. Moje první olympiáda, už ji mám za sebou, takže teď už
jen zasloužený odpočinek a na to se těším nejvíc."

Prožil zatím svůj největší den kariéry. "Co se týče úspěchově a toho, že plavu tady na olympiádě, tak je to největší vrchol," popsal. Vzpomínky bude mít
především na rozplavbu. "Asi to doplavání. Hlavně jak se rozsvítil startovní blok, když jsem dohmátl třetí. Bylo to super, jak to zasvítilo."

Atmosféru v La Défense Areně pro 17.000 diváků označil za neskutečnou. Vnímal i před svým startem dění při triumfu domácího Léona Marchanda. "Úplně
všechno. Lidi jsou tady neskuteční. Obrovský stadion. Mnoho zážitků," řekl Knedla. Odnesl si řadu zkušeností. "Asi to se nebát. Tlak bude tak či tak. Bojovat,
bojovat a bojovat," dodal.

Prsařky usilovaly o finále stovky bez Kristýny Horské, která v rozplavbách své doplňkové disciplíny obsadila 28. místo. Dvoustovka, na které triumfovala na
červnovém mistrovství Evropy v Bělehradu, ji čeká ve středu.

Šerm

Jurka nestačil na světovou jedničku
Mladá fronta DNES | 29.07.2024 | rubrika: Kraj Olomoucký | autor: (hvl) | N1

Šerm 

Olomoucký šermíř Jakub Jurka v individuální olympijské soutěži v kordu neuspěl. Na rozdíl od olympiády v Tokiu zvládl první zápas, v němž včera porazil
Egypťana Mohsena 15:8, následně ovšem podlehl světové jedničce Siklosimu z Maďarska 5:15. V pátek se koná týmová soutěž, v níž Jurka povede trio českých
kordistů jako kapitán. 

Beachvolejbal
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Perušič se Schweinerem začali pod Eiffelovkou vítězně, Hermannová se Štochlovou mistryně světa
nezaskočily
sport.ceskatelevize.cz | 28.07.2024 | URL

Ondřej Perušič s Davidem Schweinerem zahájili olympijský turnaj výhrou 2:0 nad kanadským párem Samuel Schachter, Daniel Dearing. Méně úspěšné byly
Barbora Hermannová s Marií-Sárou Štochlovou, které na hřišti pod Eiffelovou věží nestačily ve dvou setech na Američanky Kelly Chengovou se Sarou
Hughesovou.
V prvním setu Kanaďané díky dvěma esům dvakrát smazali manko, ale potřetí už se jim to nepovedlo. Ve druhé sadě Schachter s Dearingem brzy odskočili a
hlavně díky tvrdému servisu dlouho vedli.
Za stavu 15:17 ale Češi čtyřmi body v řadě průběh obrátili, a přestože Kanaďané ještě dokázali vyrovnat na 19:19, úřadující mistři světa už si výhru vzít
nenechali.
Pro Perušiče a Schweinera nebylo snadné vyrovnat se s prvním zápasem v obří aréně pod Eiffelovou věží.
"Chcete si to užít, ale zároveň chcete předvést to nejlepší, co ve vás je. Odstranit emoce je hodně obtížné. Jsem rád, že se nám to jakžtakž povedlo. Kanaďani s
tím taky bojovali. Je to úžasné. Beachvolejbal vyhrál suverénně nejlepší místo napříč sporty. Jsem rád, že máme 2:0 výhru, cenné body a nezbývá než se zlepšit
ve věcech, které jsme pokazili. Zítra třeba lehce potrénovat a soustředit se na další zápas," řekl Schweiner.
Dalšími soupeři Perušiče se Schweinerem ve skupině E budou Rakušané Julian Hörl, Alexander Horst a Brazilci Evandro s Arthurem. Těm mohou turnajové pětky
oplatit porážku z loňského zlatého šampionátu v Mexiku, na který se Češi naladili triumfem na turnaji v Paříži.
Hermannová se Štochlovou držely v prvním setu díky velké bojovnosti s favorizovanými Američankami krok až do stavu 15:15, pak ale úřadující světové
šampionky získaly čtyřmi body v řadě rozhodující náskok.
Hned zkraje druhé sady Hughesová s Chengovou odskočily a Češky už v bouřlivé kulise nenašly sílu na zvrat. Následně se utkají ještě s Němkami Svenjou
Müllerovou a Cinjou Tillmannovou a domácím párem Clémence Vieiraová, Aline Chamereauová.
"Soupeřky na centrkurtu ukázaly svoji sílu. Myslím si, že jsme jim byly docela velký soupeř. Minimálně v prvním setu, kde jsme vyškrably občas takové míče, že i
sama jsem se divila, co všechno jsme ještě schopné očapat a vyběhat. Škoda, že jsem se v tom druhém setu moc nepoprala s příjmem, hodně mi to ulítávalo.
Neměla jsem připravenou útočnou pozici zepředu, takže měly lépe připravenou obrannou fázi. To je určitě poučení do dalšího zápasu," uvedla Hermannová.

Tenis

Krejčíková po boji postoupila, dál jdou i Macháč s Menšíkem. Tři Češky končí
isport.cz | 28.07.2024 | rubrika: Tenis na LOH 2024 | autor: iSport.cz | URL

Tenisté Tomáš Macháč, Jakub Menšík a Barbora Krejčíková postoupili na olympijském turnaji v Paříži do 2. kola. Vítězka letošního Wimbledonu a Roland Garros z
roku 2021 Krejčíková otočila na antukovém dvorci Philippea Chatriera takřka tříhodinový duel proti Španělce Saře Sorribesové a zvítězila 4:6, 6:0, 7:6. Macháč
zdolal Číňana Čang Č'-čena 6:2, 4:6, 6:2 a Menšík si poradil s Alexanderem Ševčenkem z Kazachstánu 6:3, 6:4.

Neuspěla loňská finalistka Roland Garros Karolína Muchová, která podlehla nasazené šestnáctce Leylah Fernandezové z Kanady 1:6, 6:4, 2:6. Ve dvouhře
dohrála také Kateřina Siniaková, s domácí Francouzkou Clarou Burelovou prohrála 6:7, 4:6. Devatenáctiletá Linda Nosková nestačila při debutu pod pěti kruhy
na Číňanku Wang Si-jü (3:6, 3:6).

Osmadvacetiletá Krejčíková uspěla proti Sorribesové i ve třetím vzájemném utkání a podruhé letos. Deblovou spoluhráčku Marie Bouzkové předčila v poměru
vítězných míčů 40:8, nemuselo ji mrzet ani 60 nevynucených chyb. Nasazená devítka se v dalším kole utká s Číňankou Wang Sin-jü.

Krejčíková, která do Paříže přicestovala v pátek po deblovém triumfu s Kateřinou Siniakovou na turnaji v Praze, přišla v prvním setu třikrát o servis. Poté co
ztratila podání v deváté hře, Sorribesová sadu doservírovala.

Česká tenistka ale rychle zareagovala. Ve druhém setu nadělila soupeřce "kanára" a ve třetí sadě se po brejku v šesté hře ujala vedení 4:2. Náskok však
nevyužila a duel rozhodla zkrácená hra. V ní Krejčíková získala od stavu 0:1 čtyři míčky po sobě a dotáhla duel k postupu.

"Byl to moc těžký zápas, Sorribesová je strašně nepříjemná. Je to ryzí antukářka, běhá, hraje vysoké kopce, nedá vám balon zadarmo. Věděla jsem, že do
prvního kola je moc náročná soupeřka, takže jsem ani neměla žádná očekávání. Chtěla jsem zápas hlavně přežít ve zdraví," řekla česká tenistka novinářům.

Sedmadvacetiletá Muchová, která se v červnu vrátila na kurty po více než devítiměsíční pauze způsobené zraněním zápěstí, prohrála s Fernandezovou po dvou
hodinách a 22 minutách. Proti finalistce US Open z roku 2021 zahrála 24 vítězných míčů, udělala však 43 chyb.

Muchová ztratila sedmkrát servis. Dvakrát v první sadě a ve druhé otočila nepříznivý vývoj ze stavu 2:4 a díky čtyřem gamům za sebou srovnala. Ve třetím setu
brzy ztrácela 1:4 a tentokrát se jí už obrat nepovedl. Fernandezová využila na servisu třetí mečbol.

"Ze zápasu nejsem nadšená, k dobrému výkonu jsem měla daleko. Myslím, že jsem celou dobu tahala za kratší konec. Soupeřka byla určitě těžká, ale ze začátku
nehrála ani tak dobře. Jen mně se podařilo hrát ještě hůř," poznamenala.

Macháč vyrovnal postupem do 2. kola olympijské maximum z Tokia 2021. Číňana Čang Č'-čena, který je na okruhu ATP jeho deblovým partnerem, zdolal za
hodinu a 35 minut. Třiadvacetiletý rodák z Berouna získal úvodní set díky dvěma brejkům. Druhou sadu sice ztratil po nevydařené koncovce, ve třetí se ale opřel
o servis a soupeři ho naopak dvakrát vzal. Zápas pro něj byl zvláštní i proto, že jeho čínský soupeř byl nemocný.

"Nevěděl jsem, co přijde. On buď zkazil, nebo to zabil. Snažil jsem hrát svoji hru, ale bylo náročné čekat, co soupeř dá. Pak dal dvě tři esa... První set byl ode mě
precizní, druhý o hodně horší, to jsem byl ze sebe zklamaný, jak jsem zahrál některé situace. A třetí jsem zvládnul dobře hlavou. Takže pozitiva i negativa,"
hodnotil Macháč. V dalším kole může narazit na obhájce zlata Alexandera Zvereva z Německa, jenž hraje se Španělem Jaumem Munarem.

Osmnáctiletý Menšík si při olympijském debutu poradil se Ševčenkem 2:0. Přišel jen jednou o servis, 58. hráče světa třikrát brejknul. V prvním setu dotáhl brzké
vedení 3:0, pak sice přišel o náskok 3:2, po dalším brejku v deváté hře už ale utkání dovedl k vítězství.

Siniaková, jež se do turnaje ve dvouhře dostala po odhlášení zraněné Markéty Vondroušové, se nemohla proti Burelové opřít o servis. První set ztratila v tie-
breaku, ve druhém od 2:0 už neudržela podání. Letošní deblová vítězka Roland Garros i Wimbledonu bude ještě startovat v mixu po boku Macháče a ve čtyřhře s
Krejčíkovou, s níž obhajuje zlato z Tokia.

Vítězka juniorského Roland Garros z roku 2021 Nosková prohrála s Číňankou Wang Si-jü i podruhé. Stejně jako před třemi lety v Bělehradu nezískala ani set.
Doplatila na 29 nevynucených chyb či šest dvojchyb. V obou setech přišla brzy o servis a ztrátu už nedohnala. Turnaj pro ni skončil po hodině a půl.
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Barbora Krejčíková v úvodním duelu na LOH 2024 čelí Španělce Sorribesové
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Barbora Krejčíková se hecuje ve finále Wimbledonu

BARBORA KREJČÍKOVÁ / Po sezóně si dám smažák
Urputný boj Barbory Krejčíkové na úvod turnaje
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